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SĒDES PROTOKOLS 
Tukumā 

2023. gada 7. septembrī        SK/23/6 

Tukuma domes Sporta komisijas (turpmāk – Komisija) sēde sasaukta 2023. gada 

7. septembrī plkst. 9.00 klātienē, Talsu ielā 4, Tukumā. 

Sēdi plkst. 9.00 atklāj Komisijas priekšsēdētājs Sandis Čilipāns. 

Sēdi protokolē Tukuma novada pašvaldības Lietvedības un IT nodaļas lietvedības 

sekretāre Elīna Jermaļonoka. 

 Sēdē piedalās Komisijas locekļi: Juris Kožeurovs, Haralds Lučkovskis, Jānis Eisaks, Aivo 

Bučiņš, Normunds Velps, Ainārs Plezers, Lauris Strautmanis, Inga Priede, Varis Krūmiņš, Mārtiņš 

Tīss, Modris Liepiņš, Dace Liepiņa-Zusāne, Reinis Duksītis, Andis Švāns, Kaspars Valdmanis. 

 Sēdē nepiedalās Komisijas locekļi: Edijs Zanders, Santa Laurinoviča, Roberts Rozentāls, 

Sergejs Kovaļovs, Kristaps Gotfrīds, Uldis Ersts, Ilvars Auseklis. 

 Sēdē piedalās uzaicinātās personas: sporta speciālists Kaspars Baumanis un Kultūras un 

sporta nodaļas vadītāja pienākumu izpildītāja Iveta Grunte. 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5. panta otrās daļas 4. punktu lēmumu 

projektos norādītie personu dati ir ierobežotas pieejamības informācija un atbilstīgi Pašvaldību 

likuma 27. panta ceturtajai daļai tie netiek publiskoti. 

Darba kārtībā: 

1. Par Latvijas Sporta veterānu-senioru savienības sacensību organizēšanu. 

2. Par prioritāro sporta veidu noteikšanu Tukuma novadā. 

3. Par grozījumiem 2022. gada 23. februāra saistošajos noteikumos Nr. 14 “Par naudas balvām 

par sasniegumiem sportā Tukuma novadā”. 

Sandis Čilipāns informē, ka tiek mainīta Sporta komisijas sēdes darba kārtības secība. 

1. § 

Par Latvijas Sporta veterānu-senioru savienības  

sacensību organizēšanu 

ZIŅO: Sandis Čilipāns.  

IZSAKĀS: Juris Kožeurovs, Kaspars Valdmanis, Sandis Čilipāns. 
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 Sandis Čilipāns informē, ka saņemts biedrības “Latvijas Sporta veterānu-senioru 

savienība” iesniegums Nr. TND/5-7.1/23/6969, kurā tiek lūgts rast iespēju sarīkot finālsacensības 

2024. gadā Tukuma novada pašvaldības sporta objektos, nodrošinot divus basketbola, divus mini 

futbola, vienu rokasbumbas, trīs volejbola laukumus un vieglatlētikas stadionu divām sacensību 

dienām, datums tiks precizēts. 

 Sandis Čilipāns aicina balsot par atbalstu biedrības “Latvijas Sporta veterānu-senioru 

savienība” sacensību organizēšanai. 

 Atklāti balsojot, ar 13 balsīm par (Sandis Čilipāns, Juris Kožeurovs, Haralds Lučkovskis, 

Aivo Bučiņš, Normunds Velps, Ainārs Plezers, Lauris Strautmanis, Varis Krūmiņš, Mārtiņš Tīss, 

Modris Liepiņš, Dace Liepiņa-Zusāne, Reinis Duksītis, Andis Švāns), ar 1 balsi pret (Kaspars 

Valdmanis), atturas – 1 (Jānis Eisaks), 

 Komisija nolemj: atbalstīt biedrības “Latvijas Sporta veterānu-senioru savienība” 

sacensību organizēšanu. 

2. § 

Par prioritāro sporta veidu noteikšanu Tukuma novadā 

ZIŅO: Sandis Čilipāns.  

IZSAKĀS: Juris Kožeurovs, Sandis Čilipāns, Ainārs Plezers, Haralds Lučkovskis, Varis Krūmiņš, 

Jānis Eisaks, Mārtiņš Tīss, Kaspars Valdmanis, Iveta Grunte. 

Plkst. 9.10 komisijas sēdei pievienojas Inga Priede. 

 Sandis Čilipāns informē par priekšlikumu izvirzīt sporta veidus, kuros masveidīgi darbojas 

novada iedzīvotāji (hokejs, florbols, futbols), kas tiek realizēti Tukuma sporta skolā, un noteikt 

tos, kā prioritāros sporta veidus Tukuma novadā. 

 Iveta Grunte paskaidro, ka izmaksas sporta vajadzībām turpina strauji pieaugt, savukārt 

Komisijas finansējums pieaug lēni. Finansiālais atbalsts visiem nepietiks, nosakot prioritāros 

sporta veidus būs vieglāk pieņemt lēmumus un paskaidrot situāciju atteikuma gadījumā. 

 Juris Kožeurovs demonstrē uz ekrāna sagatavotu priekšlikumu ar iedalītiem deviņiem 

sporta veidiem. 

 Mārtiņš Tīss vaicā, kāda atšķirība ir esot prioritāro sporta veidu sarakstā un neesot 

sarakstā? Uzskata, ka deviņi sporta veidi nevar būt prioritārie, maksimums varētu būt trīs. 

 Sandis Čilipāns atbild, ka, iesniedzot iniciatīvas, pirmkārt tiks atbalstīti tie sporta veidi, kas 

būs noteikti kā prioritārie Tukuma novadā. 

 Modris Liepiņš piebilst, ka nesaskata ieguvumus no sporta veidu iedalīšanas, cilvēkam 

galvenais ir kustēties. Tas veicinātu naidu starp sporta klubiem un izzustu mazāk populāri sporta 

veidi. 

 Kaspars Valdmanis norāda, ka sarakstā nav neviens cīņas sporta veids, lai gan Tukumā ir 

vairāki cīņas sporta veidu klubi. Prioritāriem sporta veidiem būtu jābūt terminētiem, sporta veidu 

popularitāte mainās, kā arī to var ietekmēt dzimstība novadā. 

 Plkst. 9.30 no komisijas sēdes aiziet Andis Švāns. 

 Dace Liepiņa-Zusāne un Aivo Bučiņš piebilst, ka nepieciešams papildināt priekšlikumu ar 

kritērijiem, pēc kuriem vadīties. 

 Varis Krūmiņš uzskata, ka nevar salīdzināt komandas sporta veidus ar individuālajiem 

sporta veidiem. Prioritārais sporta veids nevar būt tāds, kurš nav olimpiskais sporta veids, turklāt 

prioritāro sporta veida noteikšana nenozīmē, ka Komisija vairs neatbalstīs citus sporta veidus. 
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 Lauris Strautmanis ierosina izņemt no saraksta mākslas vingrošanu, Komisijas locekļi pauž 

atbalstu. 

 Komisijas locekļi vienojas līdz 2023. gada 30. septembrim rakstiski iesūtīt ierosinājumus. 

3. § 

Par grozījumiem 2022. gada 23. februāra saistošajos noteikumos Nr. 14  

“Par naudas balvām par sasniegumiem sportā Tukuma novadā” 

ZIŅO: Sandis Čilipāns. 

IZSAKĀS: Juris Kožeurovs, Haralds Lučkovskis, Sandis Čilipāns, Jānis Eisaks, Ainārs Plezers, 

Lauris Strautmanis. 

 Juris Kožeurovs informē, ka, ņemot vērā iepriekšējo gadu naudas balvu sadali, komisija 

saņēmusi vairākus jautājumus un priekšlikumus grozījumiem saistošajos noteikumos Nr. 14 “Par 

naudas balvām par sasniegumiem sportā Tukuma novadā”. Pirmais priekšlikums paredz grozīt 

5. punktu – “Naudas balvas tiek piešķirtas, proporcionāli sadalot summas no ikgadējā pašvaldības 

budžeta līdzekļu sadaļas “Sporta pasākumi” apstiprinātajiem finanšu līdzekļiem. Ņemot vērā 

tekošā gada sasniegumus, proporcionālais sadalījums tiek dalīts: individuāliem sportistiem 50 %, 

augsta līmeņa sportistiem 20 %, sporta spēļu komandām 20 %, sportistu, komandu treneriem 

10 %. Ar sporta komisijas lēmumu procentuālais sadalījums var tikt mainīts”. 

 Kaspars Valdmanis jautā, vai Tukuma novada pašvaldībā ir definēts, kas ir augsta līmeņa 

sportists? 

 Lauris Strautmanis norāda, ka daži sportisti atbilst vairākiem kritērijiem vienlaicīgi. 

 Sandis Čilipāns paskaidro, ka sadalījums nekad nav vienāds, jo sasniegumi sportā mainās, 

dažreiz kalendārajā gadā ir vairāk individuālie sportisti ar augstiem rezultātiem, citreiz komandas 

izcīna augstākus rezultātus. Komisijai būs tiesības pārvirzīt finansējumu, ņemot vērā sasniegumus 

sportā. 

 Juris Kožeurovs uzsver, ka tiks ņemts vērā, cik lielas summas konkrētajam sportistam vai 

komandai jau ir piešķirtas, izskatot iniciatīvas. Otrais priekšlikums paredz iedalīt konkrētas 

summas par konkrētu izcīnītu vietu augsta līmeņa sacensībās un grozīt 7. punktu saistošajos 

noteikumos Nr. 14 “Par naudas balvām par sasniegumiem sportā Tukuma novadā”. 

 Ainārs Plezers ierosina likvidēt naudas balvu sadalījumu, jo Tukuma novada pašvaldība 

organizē “Tukuma sporta laureāts” apbalvošanas ceremoniju, kurā sportisti sadala konkrētu 

summu par izcīnītajām vietām sacensībās, uzskata, ka nav nepieciešams atkārtoties. 

 Inga Priede ierosina atteikties no prēmēšanas un plānotos finanšu līdzekļus novirzīt 

iniciatīvām. 

 Haralds Lučkovskis pauž atbalstu pirmajam priekšlikumam atstāt procentuālo sadalījumu 

un Komisija saglabā tiesības individuāli izskatīt finanšu sadalījumu par izcīnītajām vietām 

sacensībās. 

 Plkst. 10.25 no komisijas sēdes aiziet Inga Priede un Iveta Grunte. 

 Komisija vienojas veikt izmaiņas saistošajos noteikumos Nr. 14 “Par naudas balvām par 

sasniegumiem sportā Tukuma novadā” 5. punktā un 7. punkta apakšpunktos. 

 Sandis Čilipāns aicina balsot par grozījumiem saistošajos noteikumos Nr. 14 “Par naudas 

balvām par sasniegumiem sportā Tukuma novadā”: 

 Komisija balso par grozījumiem saistošajos noteikumos Nr. 14 “Par naudas balvām par 

sasniegumiem sportā Tukuma novadā”, par – 12 (Juris Kožeurovs, Dace Liepiņa-Zusāne, Sandis 

Čilipāns, Aivo Bučiņš, Kaspars Valdmanis, Varis Krūmiņš, Lauris Strautmanis, Haralds 
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Lučkovskis, Reinis Duksītis, Modris Liepiņš, Mārtiņš Tīss, Normunds Velps), pret – 2 (Jānis 

Eisaks, Ainārs Plezers), atturas – nav, 

 Komisija nolemj: veikt grozījumus saistošajos noteikumos Nr. 14 “Par naudas balvām par 

sasniegumiem sportā Tukuma novadā”. 

Personas datus Tukuma novada pašvaldība apstrādājusi, pamatojoties uz Eiropas 

parlamenta un padomes regulas (ES) 2016/679 par fizisku personu aizsardzību attiecībā uz 

personas datu apstrādi un šādu datu brīvu apriti, ar ko atceļ Direktīvu 95/46EK, 6. panta pirmās 

daļas (c) punktu – apstrāde ir vajadzīga, lai izpildītu uz pārzini attiecināmu juridisku pienākumu. 

Sēdi slēdz plkst. 10.40. 

Komisijas priekšsēdētājs   (personiskais paraksts)  S. Čilipāns 

Protokoliste 

Lietvedības un IT nodaļas lietvedības sekretāre (personiskais paraksts)           E. Jermaļonoka 
 


